
فرهنگوهنر
پیامبراعظم)ص(:

کسی که نماز را از وقتش تأخیر بیندازد، )فردای قیامت( به 
شفاعت من نخواهد رسید. 

نشانی:خیابانانقلاباسلامي،بینحافظوخیابانولیعصر)عج(،كوچهسعید،پلاك9روزنامهسیاسی،فرهنگی،اجتماعی،اقتصادی
روابطعمومي:66413792تحريريه:66413783نمابر:66414137
info@vatanemrooz.ir:سازمانآگهيها:61086163پیامک:10002231پستالکترونیک
چاپ:موسسهجامجمبرتربرنا

صاحبامتیازومديرمسؤول:محمدآخوندی
سردبیر:سیدعابديننورالدينی

دوشنبه20ارديبهشت1400
شماره3205 وطنامروز

بنیادرودكیبرایاجرایآثار
آهنگسازانايرانفراخوانداد

بنی��اد فرهنگ��ی- هنری رودک��ی تع��دادی از آثار 
هنرمندان و آهنگس��ازان جوان کشورمان را در برنامه 
س��الانه ارکس��تر ملی ق��رار خواه��د داد. ب��ه گزارش 
»وطن امروز«، با هدف شناسایی و حمایت از آهنگسازان 
توانمند کشور، بنیاد رودکی در نظر دارد تعدادی از آثار 
این هنرمندان را انتخاب کرده و در برنامه سالانه ارکستر 
ملی ایران قرار دهد. این بنیاد بر آن است با پدید آوردن 
فرصت و امکان شناسایی آهنگسازان موسیقی ایرانی، 
نس��بت به گردآوری آثار این آهنگسازان اقدام و پس از 
انجام ارزیابی های تخصصی توسط شورای هنری ارکستر 
ملی ایران، منتخب آثار را توسط این ارکستر اجرا و به 
علاقه مندان تقدیم کند. بر این مبنا فراخوان ارکستر ملی 
ایران برای اجرای آثار آهنگسازان ایرانی تهیه و از طریق 
پایگاه اینترنتی بنیاد رودکی در اختیار عموم علاقه مندان 

قرار گرفته است. 

مستند

تدوين»سرداربیقرار«آغازشد
تصویربرداری مستند »سردار بی قرار« 
ب��ه کارگردانی فردین جلیل که به 
زندگی سردار شهید هادی سعیدی 
می پ��ردازد، مدتی پی��ش به پایان 
رس��ید. به گ��زارش »وطن امروز«، 
تصویربرداری مستند »سردار بی قرار« به کارگردانی فردین 
جلیل و تهیه کنندگی و نویسندگی سعید قنبری که اواخر 
)اس��تان  ل��ردگان  شهرس��تان  در  فروردین م��اه 
چهارمحال و بختیاری( آغاز شده بود، مدتی پیش به پایان 
رسید. این مستند ۷۰ دقیقه ای این روزها در مرحله تدوین 
قرار دارد و احتمالا تا اوایل مردادماه آماده پخش می شود. 
»س��ردار بی قرار« ضمن معرفی کوتاه شهدا، ایثارگران و 
جانبازان شهرستان لردگان به زندگی سردار شهید هادی 
سعیدی می پردازد؛ در حقیقت بخش هایی از زندگی این 
سردار شهید در این مستند بازسازی شده است که برای 
مخاطبان به نمایش درمی آید. شهید هادی سعیدی متولد 
س��ال ۱۳۴۷ در روستای ابواس��حاق از توابع شهرستان 
لردگان بود. وی از ۱۲ س��الگی در جبهه حضور داشت و 
همزمان به تحصیل نیز می پرداخت. در ۱۸ سالگی با سمت 
فرمانده اطلاعات و عملیات در عملیات والفجر ۱۰ )شاخ 
شمیران( توسط نیروهای عراقی بر اثر اصابت تیر مستقیم 
به شهادت رسید. روح الله جلیل، نرجس نادری، سارا کرمی، 
عذرا اقبال س��عیدی، خیبر اقبال سعیدی، ظفر سعیدی، 
سعید قنبری، ماندنی سعیدی، زهرا اسماعیلی، سعیده 
سعیدی و بازیگران خردسال عسل سعیدی و آریا سعیدی 

بازیگران این مستند هستند. 

خبر

پاسخنهادكتابخانههایعمومیكشور
بهمصاحبهحجتالاسلامپژمانفر

در پ��ی بازنش��ر مصاحب��ه اخی��ر 
حجت الاس��لام پژمانف��ر، نماینده 
مجلس ش��ورای اسلامی با موضوع 
بررسی تخلفات نهاد کتابخانه های 
عمومی کشور درباره اهمال در احقاق 
حقوق کتابداران در شماره روز گذشته »وطن امروز«، این 
نهاد در بیانیه ای توضیحاتی ارائه داده اس��ت. به گزارش 
»وطن امروز«، در بخشی از این توضیحات آمده است: »در 
مورد افزایش حقوق و مزایای کتابداران به ایش��ان پاسخ 
مستدل و مشروح و با آمار دقیق ارائه شد که چرا در سال 
۱۳۹۹ نهاد امکان افزایش بخش باقیمانده از 5۰درصد را 
نداشته است، همچنین طبیعی است امکان افزایش حقوق 
کتابداران نیازمند مساعدت نمایندگان محترم در افزایش 
بودجه سال ۱۴۰۰ نهاد بوده که البته برخی نمایندگان 
محترم تلاش و مس��اعدت قابل توجهی در این زمینه به 
عمل آوردند اما از سوی ایشان که در اطلاعیه ها خود را 
خواهان افزایش حقوق کتابداران نشان می دهند کمترین 
تلاش و مساعدت برای ترمیم بودجه نهاد صورت نگرفته 
است. البته درباره نظرات واقعی ایشان درباره امکان پرداخت 
حقوق و مزایای کتابداران از نیم  درصد نیز مطالب دیگری 

موجود است که در صورت لزوم اعلام خواهد شد«. 
گفتنی است حجت الاسلام نصرالله پژمانفر در مصاحبه 
اخیر گفته بود به  دنبال تخلفات صورت گرفته از سوی نهاد 
کتابخانه های عمومی کش��ور که یکی از آنها عدم اعمال 
افزایش 5۰ درصدی امتیازات فصل دهم قانون مدیریت 
خدمات کشوری برای کتابداران با وجود داشتن منابع مالی 
لازم بوده است، دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی کشور به 
کمیسیون اصل ۹۰ فراخوانده شده است. همچنین همه 
تخلفات مطرح ش��ده در جلسه کمیسیون مورد بررسی 
قرار خواهد گرفت که یکی از آنها احقاق حقوق کتابداران 
است و نتیجه آن باید افزایش ۷5 درصد حقوق کتابداران 
شامل 5۰ درصد امتیازات فصل دهم و ۲5 درصد افزایش 

حقوق سالانه باشد.

موسیقی

بسماللهالرحمنالرحیم
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يارؤوفاًبعِبادِهِالصّالحِین
خداياروزیكنمرادرآنفضیلتشبقدرراوبگردان
درآنكارهایمراازسختیبهآسانیوبپذيرعذرهايم

وبريزازمنگناهوبارگرانرا
ایمهربانبهبندگانشايستهخويش.

دعاى روز بیست و هفتم ماه رمضان
گروهفرهنگوهنر:سی و هشتمین جشنواره جهانی فیلم 
فجر قرار اس��ت خردادماه امسال برگزار شود؛ جشنواره ای 
که سال گذش��ته در کوران کرونا و وحشت حاصل از آن، 
برگزاری اش لغو شد تا برای نخستین بار در دوران جداسازی 
بخش جهانی از ملی، تأخیری یک س��اله در برگزاری این 
۲ رویداد رخ دهد. اما نکته جالب آنکه احتمالا امس��ال ۲ 
یا ۳ سالن روباز هم خواهیم داشت که تجربه ای تازه برای 
سینمای ایران محسوب می شود. برای جشنواره های جهانی 
این قانون به  عنوان یک پروتکل ثبت ش��ده اس��ت که در 
دوران برگزاری در شرایط کرونا باید از سالن های روباز هم 
استفاده کنند. استفاده از محیط های روباز در دوران کرونا 
یکی از تمهیدات کشورهای مختلف برای فراموش نشدن 
آیین س��ینما رفتن بوده است. شاید نزدیک ترین تصویر از 
این پدیده به روزهای ابتدایی سال ۹۹ بازگردد؛ زمانی که 
عکس هایی از ماشین های پارک شده سینمادوستان در شهر 
مارل آلمان منتشر شد که افراد در داخل خودروهای خود، 
رو به پرده بزرگی به تماش��ای فیلم نشس��ته بودند. آلمان 
پیشگام این اتفاق در روزهای آغازین همه گیری کرونا شد 
تا این ظرفیت فراموش شده تا به آن روز، بار دیگر توجه ها 
را به خود جلب کند. سینماماشین خیلی زود در کشورهای 
دیگ��ر از جمله کره جنوبی تجربه ای موف��ق را در روزهای 
کرونایی به همراه آورد؛ در این کش��ور در اکثر پارک ها و 
پارکینگ های عمومی صفحه  نمایشی بزرگ برپا کردند تا 
شرایط روحی مردم از تجربه تلخ قرنطینه بهبود پیدا کند. 
در ایران هم با بروز بحران کرونا، این فیلم »خروج« بود که 
برای نخستین بار بعد از انقلاب توانست مسیر مسدود شده 
تماش��ای فیلم روی یک پرده بزرگ در فضای باز را هموار 
کند. همین هم ش��د، سینماماشین خیلی زود توانست در 
چند نقطه از تهران و البته چند شهرستان مخاطبان خود 
را در روزهایی که عنصر »سرگرمی« کمرنگ و کم رنگ تر 
ش��ده بود، پیدا کند. سینماهای روباز حالا چهره ای تازه از 
جشنواره های مختلف سینمایی ساخته و شکل و شمایلی 
نو به آنها داده؛ موضوعی که پیش از این در جشنواره های 

معتبر جهانی مورد بهره برداری قرار گرفته است. 
حالا طبق آنچه دبیر جشنواره جهانی فیلم فجر گفته، 
گویا قرار است در سی وهشتمین جشنواره جهانی فیلم فجر 
هم استفاده از سالن های روباز باب شود. پردیس »چارسو« 
که پیش از این مقر اصلی برگزاری این رویداد س��ینمایی 
بوده، سالنی با سقف بلند دارد که امکان ردوبدل شدن هوا 
را فراهم می کند. پیش از این در خبرها آمده بود مجموعه 
باغ کتاب یک س��الن روباز با ظرفی��ت ۶۰۰ صندلی دارد 

که امکان اجتم��اع مخاطبان با فاصله 
اجتماعی مناس��ب را فراهم می کند و 
می ش��ود این سالن را احیا کرد. کانون 
پرورش فک��ری ک��ودکان و نوجوانان 
دارای س��الن روباز بزرگی اس��ت و در 
میان پارک های مشهور شهر تهران هم 
بهره گیری  برای  ظرفیت های مشابهی 
به  عنوان »سینمای روباز« وجود دارد. 

»جش�نواره ■ و جهاننم�ا« »ج�ام
جشنوارهها«

دبیر نشست خبری سی وهشتمین 
جشنواره جهانی فیلم فجر در نشستی 
مجازی درب��اره جزئیات ای��ن دوره از 

جش��نواره توضیحاتی ارائه داد. محمدمهدی عسگرپور در 
ابتدای این نشس��ت رسانه ای بیان کرد یکی از موضوعات 
این دوره، تجربه استفاده از سالن های روباز برای اکران است. 
پردیس چارسو فضایی را در طبقه بالایی دارد که به سینمای 
روباز اختصاص داده است. یک سالن سینمای کانون هم از 
سال های دور، سینمای روباز بوده و از آن استفاده نمی شده 
است. در چارسو یک سالن دیگر هم داریم که روباز نیست اما 
هوا بخوبی در آن جریان دارد و می توان از آن استفاده کرد. 
وی گفت: ما نخستین جشنواره ای بودیم که برگزاری آن را 
لغو کردیم. در این مسیر تجاربی را به  دست آوردیم. قرار بود 
در نیمه اول سال جشنواره برگزار شود اما عملا شدنی نبود. 

چون غیر از آن برگزاری جشنواره جهانی فجر به جشنواره 
ملی نزدیک می شد و برای همین سال گذشته ترجیح دادیم 
جش��نواره را لغو کنیم البته ما تجارب جدیدی به دس��ت 
آوردیم، پلتفرم هایی طراحی کردیم تا برخی فعالیت های ما 
به شکل مجازی برگزار شود. ما از تجارب جشنواره های دیگر 
هم استفاده کردیم. تعدادی از رویدادهای جهانی با تغییر در 
زمان، برگزار شدند. برخی دیگر هم به شکل فیزیکی و برخی 
هم به ش��کل ترکیبی برگزار شدند. عسگرپور توضیح داد: 
انتخاب فیلم های جشنواره و کارهای دیگر در قالب دبیرخانه 
دائم��ی انجام می ش��ود. چون انتخاب فیلم از کش��ورهای 
مختلف پارامتر یک مجهولی نیس��ت، همه جشنواره ها در 
طول س��ال، جریان کلی رویدادها و جشنواره های دیگر را 
رصد می کنند. از حدود ۲ سال و اندی پیش به این طرف، 
همکاران ما در ستاد جشنواره کار انتخاب 
فیلم را انجام می دادند. برخی فیلم هایی که 
برای سال گذشته انتخاب شده بودند، عملا 
دیگر غیرقابل استفاده بودند، چون یا اکران 
شده بودند یا در جشنواره های دیگر حضور 
پیدا کردند، به همین دلیل سیکل دیگری 
را پیگیری کردیم و در قالب آن بیش از هزار 

فیلم رصد شد. 
وی همچنین توضی��ح داد بخش هایی 
از جش��نواره مثل خیلی از جش��نواره های 
دیگر حذف ش��د. آن بخش هایی که متکی 
به حضور میهمانان اس��ت، یا باید به شکل 
مجازی برگزار می شد یا به  طور کامل حذف 
می شد. امسال بازار فیلم که محل خوبی برای سینمای ایران 
و منطقه است، به شکل مجازی برگزار می شود. جشنواره 
جهانی فجر در منطقه جزو معدود جاهایی است که بقیه 
می توانند از آن استفاده کنند. مهم ترین تصمیم ما این بود 
که این بخش به شکل مجازی برگزار شود و مهم ترین مسأله 

هم در این  باره، پلتفرم امن بود.
وی ادامه داد: یک سال و نیم پیش، سر همین موضوع، 
جشنواره ها به مس��أله خوردند. پلتفرمی در جشنواره کن 
استفاده شد که »سیناندو« نام داشت. این پلتفرم برخی از 
مسائل خود را حل کرد و حالا بستری کاملا امن است. ما 
با این پلتفرم به جمع بندی رسیدیم و برای این بخش ۶۰ 

پکیج را در نظر گرفته ایم و ۴۰۰ ظرفیت استفاده کننده هم 
خواهد داشت. نحوه استفاده از این پلتفرم کاملا تخصصی 
اس��ت اما مخاطبان ع��ادی نمی توانند ب��ه آن ورود کنند 
و مش��خص اس��ت چه کس��انی به آن ورود پیدا می کنند. 
عسگرپور در ادامه گفت: یکی دیگر از بخش های جشنواره 
کارگاه های آموزش��ی است، که آن را هم به شکل مجازی 
برگزار می کنیم. اس��اتید خوب��ی در این کارگاه ها خواهیم 
داش��ت. در حالت عادی ممکن بود این اساتید نتوانند به 
ایران سفر کنند اما حالا می توانند به  صورت مجازی آموزش 
بدهند. وی تأکید کرد: ما امسال میهمان خارجی نخواهیم 
داشت اما درخواست زیادی داشتیم که افراد دوست داشتند 
به صورت فیزیکی بیایند. ترجیح دادیم میهمان به صورت 

فیزیکی نداشته باشیم. 
عسگرپور در توضیح دیگر بخش های 
سی وهشتمین جش��نواره جهانی فیلم 
فجر گفت: مش��ابه بخش مسابقه ایران 
و مس��ابقه بین الملل که برای سینمای 
بلند اس��ت، بخش های فیلم های کوتاه 
ه��م وج��ود دارد. »ج��ام جهان نما« و 
»جش��نواره جش��نواره ها« ه��م برگزار 
می ش��ود که مربوط به فیلم های مطرح 
و فیلم هایی اس��ت که به جشنواره های 
خارجی رفته اند. در بخش »مستند زیر 
ذره بین« مربوط به س��ینمای مستند، 
نمای��ش فیلم ه��ای مرمت ش��ده را نیز 

خواهیم داشت. در این بخش ۱۰ فیلم بلند خارجی و ۴ فیلم 
ایرانی خواهیم داشت که عناوین آن را بعدا عنوان می کنیم. 
یکی از این فیلم ها مجموعه مستندهایی از دهه ۲۰ ایران 
است؛ نخستین فیلم رنگی که در کشور ما فیلمبرداری شده 

و آمریکایی ها آن را ساخته اند. 
در بخش س��ینمای ژانر ک��ه روی فیلم های ژانر تمرکز 
می کن��د، 5 ت��ا ۷ فیلم و در بخش ش��اخه  های زیتون هم 

فیلم هایی خواهیم داشت. 
وی درباره کارگاه های این دوره از جشنواره توضیح داد: 
کارگردانی، موس��یقی فیلم، تدوین و... موضوع کارگاه ها را 
تشکیل می دهد. پردیس چارسو محل برگزاری جشنواره 
خواهد بود و در این محل، نمایشگاه پوستر خواهیم داشت 

که شامل فیلم های دهه ۶۰ و ۷۰ سینمای ایران خواهد بود. 
نکته مهم دیگر وجود گرافیست های مطرح است. پوسترهای 
دیگری هم برای فیلم هایی است که در کشور کوبا به نمایش 
درآمده اند. چند گذر سینما هم خواهیم داشت که نام مکان 
آنه��ا را بعدا اعلام خواهیم کرد که با همکاری ش��هرداری 
اتفاق خواهد افتاد. عسگرپور درباره دلیل اصرار بر برگزاری 
جش��نواره جهانی فجر در شرایط کرونایی به رغم تعطیلی 
رویداده��ای جهانی توضیح داد: این س��وال احتمالا وجه 
قالب بسیاری از سوالات درباره جشنواره جهانی فجر باشد 
که در طول ۲ سال گذشته خیلی ها با آن مواجه شده اند. 
ما فهرستی از جشنواره هایی که برگزار شدند، داریم، البته 
این مورد، تنها دلیل برگزاری جشنواره ما نیست. وی افزود: 
جشنواره های ونیز، تورنتور، سن سباستین، بوسان، لندن، 
قاهره و آنتالیا به صورت حضوری برگزار ش��دند؛ بخش��ی 

به صورت مجازی و بخشی فیزیکی. 
عسگرپور ادامه داد: نکته دوم اینکه آیا در همین کشورها 
که جش��نواره های خود را فیزیکی یا دوگانه برگزار کردند، 
جماعتی هم حضور داشتند که تا این حد اعتراض کنند؟ 
مثلا بگویند به جای برگزاری جشنواره این پول را بدهیم به 
بی بضاعت های سینما! من قصد تحقیر یک بخش را ندارم. 
من حداقل با این پدیده مواجه نشده ام. این کشورهایی که 
اسم بردم همه جزو کشورهای قدرتمند اقتصادی نیستند؛ 
کش��ورهایی که عرض و طول شان از جهات مختلف به ما 
نزدیک اس��ت. من روی این غائله اصلی که خیلی ها اشاره 

می کنند، سوال دارم. 
عسگرپور در ادامه این نشست رسانه ای مجازی، درباره 
ارتقای بخش »شاخه های زیتون« در این دوره از جشنواره 
بیان کرد: در این بخش چند فیلم خوب در حوزه مقاومت 
داریم و در منطقه فیلم های خوبی در حال ساخت است. این 
بخش برای این است که به موضوع مقاومت توجه شود، زیرا 
یکی از کارکردهای جشنواره ها این است که به بخش هایی 

تمرکز و توجه بیشتری می کنند. 
دبیر سی وهش��تمین جشنواره جهانی فیلم فجر درباره 
بودج��ه این رویداد توضیح داد: جریانی در طول این چند 
س��ال به نام شفاف س��ازی راه افتاده که اساسش در همه 
جا خوب اس��ت، یعنی اینکه بدانی��م بودجه خبرگزاری ها 
و نهادها از کجاست؟ همه باید به این شفاف سازی پایبند 
باشند. نمی شود یک جا مدام بودجه اش را اعلام کند و بقیه 
جاها بودجه های خود را اعلام نکنند. ارشاد در این سال ها 
اطلاعات فعالیت های خود را اعلام کرده و این خوب است. 
کل بودجه جشنواره جهانی در زمانی که برگزار می شد به 
اندازه بودجه یک و نیم تا ۲ فیلم بود، 
در ح��ال حاضر با حذفیات و وضعیت 
موج��ود، بودجه برگزاری به اندازه نیم 
فیلم خواه��د بود. اگ��ر فکر می کنید 
بودجه نیم فیلم زیاد است، بنشینیم با 

هم درباره اش صحبت کنیم. 
وی در پایان گف��ت: درباره بودجه 
سال گذشته جش��نواره جهانی که در 
آمار فارابی آم��د، ۱/5 میلیارد برایش 
خرج شده است، برخی گفتند بودجه ای 
برای جشنواره برگزار نشده صرف شده، 
البته من می دانم گاهی با یک جریان 
رسانه ای مواجه هستیم که برخی از آنها زرد هستند ولی 

ما باید به همه جواب بدهیم. 
درباره جش��نواره سال گذش��ته به آن روزها برگردیم، 
ببینیم در اسفندماه شرایط کرونا چگونه بود؛ ما جشنواره 
را ت��ا نزدیک برگزاری جلو برده بودیم. پروازها، هتل ها و... 
رزرو شده بود. اتفاقا باید بیشتر هزینه می شد اما احساس 
کردیم نمی دانیم چه اتفاقی در حال رخ دادن است و باید 
جلوی هزینه ها را بگیریم، اگر نه خیلی باید هزینه می شد. 
حساب کنید جشنواره  ای به سه چهارم برگزاری رسیده، پس 
باید حداقل ۷-۶ میلیارد برایش هزینه می شد، در صورتی 
که هزینه های ما کم بود. امس��ال امیدواریم با بودجه نیم 

فیلم جشنواره برگزار شود.

به دنبال اعتراض غول های سینمای آنلاین، اکنون بازیگران 
نی��ز به صف مخالفان گلدن گلوب پیوس��ته اند و اس��کارلت 
یوهانسون با انتشار نامه ای خواستار مقابله صنعت فیلمسازی 
با این جوایز شد. به گزارش »وطن امروز«، اسکارلت یوهانسون 
علیه انجمن مطبوعات خارجی هالیوود وارد عمل شده و از 
صنعت فیلمسازی خواسته  است تا زمانی که اصلاحات اساسی 

در این انجمن رخ دهد، از همکاری با آن فاصله بگیرد. 
این در حالی است که اواخر هفته پیش استودیو آمازون 
نی��ز با صدور بیانیه ای به انتق��اد از این انجمن پرداخت و با 
نتفلیکس، تایمز  آپ و دیگر منتقدان گلدن گلوب همصدا و 

خواستار اصلاحات در این مجموعه شد. 
س��ازمان دهندگان گلدن گلوب ک��ه در ماه های اخیر به 
فسادهای مختلف متهم شده اند، چند روز پیش اعلام کردند 
برای مقابله با این اتهام ها ش��مار افراد رنگین پوست خود را 

افزایش می دهند و در دریافت هدایا 
و پرداخت دستمزد به اعضا برای کار 
در کمیته های مختلف مقررات جدید 

وضع می کنند. 
بیانی��ه ای ک��ه  یوهانس��ون در 
دیروز منتش��ر ش��د فاش کرده در 
کنفرانس های مطبوعاتی گلدن گلوب 
شرکت نمی کرد، زیرا معتقد بود آکنده 
از موضع گیری های جنسیتی است و 

اعلام کرد معتقد است باید صنعت فیلمسازی تا انجام اصلاحات 
جدی از همکاری با آنها خودداری کند. 

یوهانس��ون که 5 نامزدی گلدن گلوب را در کارنامه دارد، 
نوشته است: به عنوان یک بازیگر که باید به تبلیغ فیلم خود 
بپ��ردازد و از وی انتظار می رود در کنفرانس های مطبوعاتی 

و مراسم اهدای جوایز شرکت کند، 
در گذش��ته برای من روشن بود که 
برخی اعضای مشخص اتحادیه از مرز 
آزار جنسی عبور کرده اند. به همین 
دلیل مشخص، من سال ها از حضور 
در کنفرانس های آنها خودداری کردم. 
وی اف��زود: انجم��ن مطبوعات 
خارجی هالیوود سازمانی است که از 
سوی افرادی مانند هاروی واینستین 
مشروعیت پیدا کرد تا با اهدای جوایز خود، توجه آکادمی را 
معطوف فیلم های مورد نظر آنها کند و صنعت فیلمسازی را به 
سمت خود بکشاند. تا وقتی اصلاحات اساسی در این سازمان 
ایجاد نشود، درست این است که از این انجمن فاصله بگیریم و 
بر اهمیت و قدرت اتحاد درون انجمن ها و پیوند درونی صنعت 

در مجموع متمرکز شویم. 
مارک رافلو نیز روز گذشته در توئیتر نوشت نمی تواند از 
دریافت این جایزه احساس غرور یا خوشحالی کند مگر اینکه 

این انجمن و سازمان دهندگانش تجدید سازمان کنند. 
انجمن مطبوعات خارجی هالیوود از ماه فوریه )بهمن( با 
انتشار گزارشی تحقیقی در لس آنجلس تایمز مبنی بر اینکه 
در ۲ دهه اخیر حتی یک عضو سیاهپوس��ت در این انجمن 
حضور نداش��ته اس��ت و اعضای انجمن پول های بی حساب 
و کتاب دریافت کرده اند، به انتقاد از این س��ازمان پرداخت. 
آوریل ۲۰۲۱ )فروردین ماه(، انجمن بار دیگر زمانی با انتقادهای 
گسترده مواجه شد که روشن شد »فیل برک« رئیس پیشین 
آن با فرستادن ایمیلی برای اعضا از جنبش »جان سیاهان 
مهم است« به عنوان یک جنبش نفرت انگیز یاد کرده بود که 

وی بلافاصله از انجمن اخراج شد.

بازیگراندرصفمخالفانگلدنگلوب

دبیر چهاردهمین جش��نواره 
موسیقی نواحی از انتخاب کرمان 
به عنوان میزبان نهایی این رویداد 
موس��یقایی در جلس��ه ش��ورای 

سیاست گذاری خبر داد. 
ب��ه گ��زارش »وطن  ام��روز«، 
محمدعلی مرآتی، دبیر جشنواره 
موس��یقی نواح��ی درب��اره نحوه 

میزبانی دوره چهاردهم جشنواره گفت: موضوع استان محل 
برگزاری جشنواره در شورای سیاست گذاری چهاردهمین 
جشنواره موسیقی نواحی، مطرح و طبق ارزیابی های انجام 
شده در این شورا پیشنهاد شد که کرمان میزبان جشنواره 

باشد. 
وی افزود: این پیش��نهاد با توجه به بررسی  این شورا از 
عملکرد مناسب دوره های گذشته این جشنواره در کرمان 
و قابلیت های مهم فرهنگی و هنری این استان ارائه شد و 
فکر می کنیم که امسال هم کرمان می تواند میزبان خوبی 

برای این جش��نواره باشد. این در 
حالی است که در مرحله بعد این 
پیشنهاد شورا به دفتر موسیقی و 
سپس معاونت امور هنری وزارت 
ارشاد اعلام شد. همزمان استاندار 
محترم کرمان نیز در ۲ هفته اخیر 
در معاونت امور هنری وزارت ارشاد 
حضور یافت و در گفت وگو با معاون 
امور هنری و مدیر کل دفتر موسیقی آمادگی کرمان را برای 
میزبانی از جشنواره موسیقی نواحی در سال جاری اعلام کرد. 
مرآت��ی در پایان بیان کرد با توجه به نظر پیش��نهادی 
ش��ورای سیاست گذاری و نیز اعلام آمادگی استان کرمان، 
تصمیم معاونت امور هنری بر برگزاری جشنواره در کرمان 
در سال جاری است، بنابراین بزودی فراخوان جشنواره اعلام 
می شود و اطلاعات دقیق تری از جزئیات برگزاری جشنواره 
منتشر خواهد شد. زمان جشنواره نیز پس از هماهنگی با 

استان اعلام می شود.

میزبانیکرمانازچهاردهمینجشنوارهموسیقینواحی
حس��ین  علی شهریاری، رئیس 
کمیسیون بهداشت و درمان مجلس 
در برابر دوربین مستند »پورسینا« 
قرار گرفت. به گزارش »وطن امروز«، 
مجموعه مس��تند »پورس��ینا« به 
تهیه کنندگ��ی و کارگردانی حامد 
قس��مت ۴5  در ۱۳  کاظ��م زاده 
دقیقه ای ب��ا پرداخت ب��ه زندگی 

ش��خصی و حرفه ای مفاخر پزش��کی زنده ایران به س��فارش 
شبکه یک سیما مراحل تولید خود را پشت سر می گذارد. این 
مستند که قرار است در هر قسمت، زندگی یک پزشک را در ۳ 
مقطع کودکی، جوانی و حال حاضر در ۲ بخش پیش و پس از 
 انقلاب به تصویر بکشد، در یکی از قسمت های خود به زندگی 
حسین علی ش��هریاری، رئیس کمیسیون بهداشت و درمان 
مجلس پرداخته اس��ت. ش��هریاری در این مستند از فعالیت 
پزش��کی در دوران قبل و بعد از انق��لاب و چالش های پیش 
روی پزشکی در ایران و همچنین خاطره دیدار با شهید سردار 

سلیمانی سخن گفته است. شهریاری 
که برنده جایزه ابن سینا از دانشگاه 
علوم پزشکی تهران در سال ۱۳۸۸ 
است، در این مستند از پیشرفت های 
پزشکی و برتری های ایران در تولید 
دارو در سال های اخیر نیز گفته است. 
تصویربرداری از زندگی ش��هریاری 
در ۲ بخش تهران و زاهدان صورت 
گرفته است. در بخش زاهدان شهریاری از فعالیت ها و پروژه های 
احداثی در حوزه پزشکی و همچنین پیشرفت های علمی در 
استان سیستان وبلوچستان در برابر دوربین »پورسینا« سخن 
گفته است. این برنامه با هدف معرفی اساتید و مفاخر پزشکی، 
تلاش می کند دستاوردهای علمی و پزشکی ایران را در طول 
5 دهه اخیر به تصویر بکشد و زمینه الگوسازی در این حوزه را 
فراهم آورد. مجموعه مستند »پورسینا« هم اکنون مراحل تولید 
و ضبط خود را می گذراند و قرار است پس از اتمام تصویربرداری، 

طی سال جاری از شبکه یک سیما پخش شود. 

روایتدیدارباشهیدسلیمانیدر»پورسینا«

رونمایی از پوستر جشنواره 

محمدمهدیعس�گرپور:دربخش
زيتونجش�نوارهچندفیلمخوب
درحوزهمقاومتداريمودرمنطقه
فیلمه�ایخوبیدرحالس�اخت
اس�ت.اينبخشبرایايناستكه
بهموضوعمقاومتتوجهشود،زيرا
يکیازكاركردهایجشنوارههااين
استكهبربخشهايیتمركزوتوجه

بیشتریمیكنند

گزارش»وطنامروز«ازجزئیاتسیوهشتمینجشنوارهجهانیفیلمفجر

فرارازکرونا
باسینمایروباز


